
GRÖTVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL
Sammanträdesdatum 13 januari 1997

Styrelsemöte

Plats Klubbstugan

Närvarande

Maj-Louise Larsson
Ingela Roth
Peter Graf
Urban Larsson
Kurt Johansson
Bengt Pergler
Mona Larsson
Stellan Schager Adj.

$1 Val av just. man Peter Graf och Kurt Johansson utsågs att justera dagens protokoll

52 Protokoll Föregående mötesprotokoll upplästes av Peter, som satt ordförande
t.o.m. denna punkt.

g3 Inkomna skrivelser Inbjudan till miljökonferens 1 febr. på Sdvenska mässan
Ingegerd Widerström, miljöansvarig erbjuds deltaga.

f4 Kassörens rapport Kassören redovisade utfallet av 1996 årsbudget. Överskottet fonderas
tiH 1997. Skall användas till renoveringar i hamnen.



55 Hamnrapport Muddring kommer att ske 2 veckan i februari. Priset ej klart. Dock ej över 44
kronor kbm.

g6 Medlemsinformation Ny prislista för 1997 går ut med fakturorna, samt inbjudan till temakvällen
6 febr. Lokal bokad 18-22. HSS och Skallkrokens båtklubbar inbjudes.
Årsmöte 15 mars 10.00

å7 Utgår

Frågan skjuts upp till efter årsmötet. Gäller differentierade priser
(olika priser för olika bredd på samma brygga)

Se punkt 6.

$10 Övriga frågor PG- Kärra (Marin profil) sponsras
PG - Räddnigsstegar
PG- Ordningsregler för stugan. Ändringarna lästes upp av Peter
Godkändes av styrelsen.
PG - Uppställning av dieseltank. Bygglov klart
PG - Gymnastik börjar 21 jan klockan 8 på Brunnsåkersskolan
IR - Ny arbetsstol skall köpas till Stellan
SL- Många avtal återsändes, ofullständigt ifyllda. Stellan
återsänder med brev.

511 Nästa möte 3 februari klockan 19.00 Klubbstugan

Vid protokollet

m~na ~ g . (y r
Mona Larsson

Justeras

K J ohansson Peter Graf



GRÖTVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL
Sammanträdesdatum 3 februari 1997

Styrelsemöte

Plats Klubbstugan

Närvarande

Maj-Louise Larsson
Ingela Roth
Peter Graf
Urban Larsson
Kurt Johansson
Bengt Pergler
Mona Larsson
Stisse Bengtsson
Stellan Schager Adj.

Ordföranden hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade
mötet öppnat.

$12 Val av just. man Maj-Louise och Peter Graf

$13 Protokoll Föregående mötes protokoll upplästes av Maj-Louise

$14 Inkomna skrivelser Stugägarföreningen inbjuder till årsmöte på Brandstationen
11 februari 19.00. Kurt deltager



)15 Kassörens rapport Kassörens rapport utgår..

<16 Hamnrapport Fax från AB Malte Persson 8r. Son . Service för Bensinstationer
Pris på slangvinda 11.00Ankl. frakt+ moms. Ui avvaktar.

)17 Årsmöte Förslag till verksamhetsberättelsen godkändes.

Paragraf 7 och 8 utgår.

)18 Temakväll Axrangemangen inför temakvällen 6 februari klara.

)19 Övriga frågor Stisse efterlyste en sjösättningskärra. GSS undersöker möjlig
heterna att skaffa något användbart för sjösättning av småbåtar.
Stellan förslog uppmärkning av landplatserna. Inget beslut togs.
Han förslog också att GSS inköper ett antal (ca 5 ) bojringar för
småbåtar å 300 kr styck. Stellan har också upprättat en inven
tarielista.

$20 Nästa möte Nästa sammanträde 3 mars 1997 klockan 19.00 i Klubbstugan

Vid protokollet

~~ S 4 .(Ve o(VVI
Mona Larsson

Justeras

Maj-Louise Larsson Pet er Graf



GRÖTVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL
Sammanträdesdatum 3 mars1997

Styrelsemöte

Plats Klubb stugan

Närvarande

Maj-Louise Larsson
Ingela Roth
Peter Graf
Urban Larsson
Kurt Johansson
Bengt Pergler
Mona Larsson
Stisse Bengtsson
Stellan Schager Adj.

Ordföranden hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade
mötet öppnat,

$21 Val av just. man Till justeringsman jämte ordföranden, valdes Stisse Bengtsson

g22 Protokoll Föregående mötes protokoll upplästes av Maj-Louise

g23 Inkomna skrivelser Ake Persson har inkommit med begäran om att få deltaga i en
kurs som handlar om nya kappseglings, tävlings- och seglingsreg
ler. Kursen pågår 12-13 april i Göteborg. Tillstyrktes,
Inbjudan till repetionskurs för besiktingsmän på Särögården
22-23 mars. Stisse deltager. Samtliga föreningar i Halmstads
kommun, inbjuds till föreningsledartr5fF. Hallandsidrottens dagar
21-22 mars i Falkenberg.
Miljörapport ska inlämnas senast 31 mars.
Föreningsportot samma &am till 31 juni, sedan höjning till 3.50:

)24 Kassörens rapport Ingela påpekade att abonnemanget med Telia på telefonkiosken,
har ökat avsevärt. Stugägarföreningen kontaktas om ett eventu
ellt övertagande. Om intresse inte finns, sägs abonnemanget upp.



>25 Hamnrapport Mudderverket är på plats. Muddring ska påbörjas snarast.
C:a 5.000 kbm a 40:-+ moms, blir den troliga kostnaden.
Mats Olsson har fått anställning som ALU fr. o.m 2 mars
t.o. m 2 maj.
Diskussionen om en ev. dielseltank på hamnplanen fortsatte.
Har kommit upp vid flera tillfällen. Olika uppfattningar finns.
Kommer troligtvis inte att bli av. Peter tog upp frågan om
intresse förelåg om en utredning av sanddriften. Han har en kon
takt på Kngliga Tekniska Högskolan i Stockholm. Hans Berg
som handleder elever vid deras specialarbete. Han är intresserad
av detta som ett elevarbete. Telefonnummer till Hans Berg är
08-79 08 058. Styrelsen tyckte projektet lät intressant. Nya
styrelsen informeras, och får ta beslut.

g26 Arsmöte Versamhetsberättelsen klar och godkänd.

(27 Temakväll Temakväll 6 mars. Kerstin Eriksson kokar ärtsoppan.
Stellan inhandlar andra nödvändiga artiklar,

g28 Övriga frågor Peter informerade att Bengt Schager eventuellt kommer på års
mötet och berättar om Estonia utredningen, Roland Larsson
inhandlar en vattenkikare. Jennie Larsson, som arbetade som
hamnvärd sommaren 1996, har inkommit med en ansökan om
att fa anställning även sommaren 97. Den nya styrlsen tar beslut.
Marinprofil har skänkt 2 styck paketkärror. De är levererade.
Skyltar ska göras. "Tillhör GSS skän4 av Marinprofil"

$29 Nästa möte Nye ordföranden kallar till nästa möte.

Vid protokollet

9.+h.G 4Aro(aGVln
Mona Larsson

Juster

Maj-Louise Larsson Sti sse Bengtsson



Protokoll fört vid GRÖTVIKS SEGELSÄLLSKAPS konstituerande styrelse
sammanträde 1997 03 15

Närvarande: Ake Persson ordförande,Jan Hansson sekreterare,
Curt Johansson, Stig-Ame Bengtsson, Christer Nilsson,
Torbjörn Jonsson, Kaj Johansson, Ingela Roth

$30. Styrelsens sammansättning

Ordförande Ake Persson
Vice ordorande Jan Hansson
Sekreterare Mona Larsson
Kassör Ingela Roth
Hamnansvarig Kaj Johansson
Försäkring sansvarig Bengt Pergler
Intendent Curt Johansson
Suppleant Stig-Ame Bengtsson
Suppleant Christer Nilsson
Revisor Jan Johansson
Revisor Mats Jansson
Revisorssuppleant Curt Siegler
Revisorssuppleant Bert Skantz
Valberedning Torbjöm Jonsson
Valberedning Kenneth Elovsson
Valberedning Roland Larsson
Klubbmästare Stellan Schager
Seglingskommitté Ulf Carlsson
Seglingskommittb Thomas Pettersson
Seglingskommitté Ake Persson

$31 Firmatecknare var för sig

Ordförande Ake Persson 340425-4512
Kassör Ing e la Roth 580711~07

g32 Nästa styrelsesammanträde äger rum 1997-04-07 kl. 18.00
i Klubbstugan.

g33. Sammanträdet avslutades av ordförande Ake Persson.



GRÖ TVIES SEGELSÄLLSK4P
Sammanträdesdatum 7 april 1997

Plats Klubb stugan

Närvarande
Ake Persson
Jan Hansson
Mona Larsson
Ingela Roth
Kaj Johansson
Bengt Pergler
Curt Johansson
Stig-Arne Bengtsson
Christer Nilsson
Torbjörn Jonsson
Adj Stellan Schager

$34 Mötets öppnande. Ordföranden hälsade välkommen. Föregående protokoll
uppläste s,

$35 Justeringsmän Ake Persson och Bengt Pergler.

)36 Inkommna skrivelser För&ågan &ån Kultur- och Fritid varför inte organisations
kort ej är inskickat, Inskickas omgående.
För&ågan om hyrande av lokal. Inskickas.
Skrivelse &ån HSS om fortsatt nyttjande av GSS kran, för
Jonas Samson, Jerker Stenberg och Jonny Johansson.
Enligt tidigare beslut upphör sponsring för dessa tre,

$37 Kassörens rapport Ingela redogjorde för budgeten. Godkändes.

$38 Hamnrapport Besiktming av ok till lyftkran är utförd. Stellan har beställt
5001 träolja. ALU-killen oljar bryggorna. Vykort beställda
Brygga 4 renoveras. Jan föreslog att arbetsplikt införs
Tas upp på höstmötet. Beslut på årsmötet.
11 personer har ej betalat båtavgift. Platserna säges upp
10 har ej betalat medlemsavgiften. Strykes ur medlems
matrikeln.



GRÖTvIE$ $EGEL$ÄLL$EAP
Sammanträdesdatum 5 maj 1997

Sammanträde

Plats Klubb stugan
Närvarande
Ake Persson
Jan Hansson
Mona Larsson
Ingela Roth
Kaj Johansson
Curt Johansson
Christer Nilsson
Adj Stellan Schager

g 42 Mötets öppnande. Ordföranden hälsade välkommen. Föregående protokoll
upplästes.

g 43 Justeringsmän Ake Persson och Christer Nilsson

g 44 Inkommna skrivelser Föreningsuppgitter till Gbg:s och Hallands seglarförbund.
Ake skickar in.. Diskuterades en ev. seglarskola för barn
till nästa år.Föreningarnas Agenda inbjuder till miljöcafé
15 maj. Jan Hansson deltager

g 45 Ordf. rapport Ang telefonkiosken. Bordlägges tillsvidare. Belysningsstolpar
till brygga 10. Kostnadsförslag har begärts. Ake har skickat in en
skrivelse till kommunen om att få köpa klubbstugan. Svar har ej
erhållits. Gss miljöansvariga Ingegerd Widerström har åtagit sig
att under sommaren utarbeta ett förslag till miljöstation.
Ansökan har inlämnats om att fa disponera Bäckagårdsskolans
gymnastiksal till hösten. Tisdagskvällar 20.00.
Avtalet om besiktning av pelarsvängkran är uppsagt &.o.m 21
april 1997. Kontrakt ska tecknas med Angpanneföreningen.
Rapport &ån bryggvärdsmötet. Samtliga bryggvärdar Sr en
skylt vid sin båtplats som står bryggvärd på. Utarbetas en instruk
tion för bryggvärd. Miljörapporten 1996+ muddringsrapport
1997 är inskickade.

$ 46 Kassörens rapport Rapporten godkändes.



Grötviks Segelsällskap
Protokoll
Sammanträdesdatum 970602

Art: Styrelsesammanträde

Plats: Klubbstugan

Närvarande: Ake Persson, Jan Hansson, Ingela Roth, Christer Nilsson,

Kaj Johansson, Curt Johansson, Bengt Pergler

Adj. Stellan Schager

$51. Öppnande. Ordf. Hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet
öppnat. Föregående mötesprotokoll upplästes.

$52. Val av justeringsmän Till justeringsmän valdes Åke Persson och Bengt Pergler

$53. Inkomna skrivelser - Försäkringar från AMF, fortlöper enl. tidigare avtal.
- Delgivning från länstyrelsen ang. miljöavgift besvarad,
Åke Persson kollar vad det är vi betalar för.
- Styrelsemötesprotokoll från Västkustens BåtForbund,
Jan Hansson läser och rapporterar.

$54. Kassörens rapport Kassörens rapport godkändes.

$55. Hamn rapport - Gjuteriarbeten på slip.
- Målningsarbeten och oljning av bryggor avslutat.
- Herrtoaletten hemsökt av smutsiga tjuvar som tog papper och
tvål samt belysningen. Detta är åtgärdat.
- Alla platser är uthyrda.
- Entreprenör för att gräva ner slang kollas av hamnansvarig.

$56. Övriga frågor - Fax till klubbstugan, Fax eller modem?
Stellan kollar och stämmer av med Åke och Ingela.
- Rosbergs födelsedagsuppvaktning. Skeppsklocka på träplatta
med graverad skylt.
- Styrelsen beslutade att den i styrelsen som gjort en beställning,
skall attestera efterföljande faktura. Att observera: Antal dagar
till betalning.
- Bengt Pergler kollar upp ev. stormskadeförsäkring.
- Upprensning av akterförtöjningsbojar på brygga 2 och 3.
Stellan kollar vilka och skriver till vederbörande att ta bort,
annars kommer detta att ske utan vidare anmodan.

$57. Nästa möte 970901 k1.19.00 i Klubbstugan.

Vid pro 1 Justerat:

Christer Nilsson Åke Persson Bengt Pergler



g 47 Hamnrapport Brygga 4 är nu reparerad. Vykort över hamnen lämnas till
varje båtgäst. Vill de ha fler kostar de 2 kronor styck.

$ 48 Löneförhandling 4% löneökning för hamnkaptenen &. o. m 1 april.

$ 49 Övriga &ågor Pestkommittén arrangerar en fest i början av juni. Beslut om
resor för klubbens medlemmar. Reseersättning utgår endast för
beordrade resor. SSRS lånar klubbstugan 1-2 juni.
Rosberg uppvaktas på sin 85-års dag.

g 50 Nästa möte 2 juni 19.00 i klubbstugan.

Vid protokollet

Mona Larsson

Justeras

(/

Ake Persson Christer Nilsson



Grötviks Segelsällskap
Protokoll
Samtnanträdesdatum 970901

Styrelsesammanträde

Plats: Klubbstugan

Närvarande: Ake Persson, Ingela Roth, Christer Nilsson,

Kaj Johansson, Curt Johansson, Stig-Arne Bengtsson

Adj. Stellan Schager

öppnande. Ordf. Hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet
öppnat. Föregående mötesprotokoll upplästes.

$59. Val av sekreterare Till sekreterare valdes Christer Nilsson

Val av jnsterlngsmän Till justeringsmän valdes Åke Persson och Curt Johansson

$61. Inkomna skrivelser - Inkommen skrivelse fiån Torbjörn Johnsson om att 8 låna
klubbstugan för sitt 50 års kalas.
Åke kollar

- Miljöavgift Faktura kommer årligen. Om vi ej muddrar skall
vi klaga och ej betala.

- Bäckagårdsskolan bokad för gympa 23/9-97 - 21/4-98
Tid Tisdagar 20-21. Åke kontaktar Maj-Louise ang. ledare.

$62. Kass5rens rapport Kassörens rapport godkändes. Vi håller budgeten,

Hamnrapport - Vattenledningen är nergrävd.
- Avtal med Slamsuyungstjänst om sugning av 3kamnutrbrunn
var 14e dag, Kollas i vinter.
- Konsoller på brygga 4 är rostiga.

Bommar brygga 8 - Förutsättning att det blir plats ledig.
- Hammarbandet är dåligt bitvis, b5r åtgärdas.
Ansv. Kaj och Stellan.

$65. Klnbbåten - Ågs av segliingssektionen.
- Riktlinjer och regler för anv. bör ses över.

Utvärdering av sommaren - Stölder på toalett + förbandslåda.
- 3 båtstölder.
- Sommarjobbare Jenny.
- Se 5ver arbetsbeskrivning och tider inför nästa år



$67. Spangebergs Cup - Gick med vinst.

$68. 971115.

$69. kriga frågor - Asfaltering vid slip mellan brygga 8 och 9, kollas av Kaj och
Stisse - Beslut nästa möte.
- Landavgifter för båtar på kärra
- En elstolpe längst ut på brygga 5, Urban 6xar.
- Annons i Halmstadkarta, kostnad 1500/år. Godkändes.

$70. Nästa möte 971006 kl.19.00 i Klubbstugan.

Christer Nilsson Åke Persson Curt Johansson



GRÖ TvIEs sEGELsÄ LLsxAP
Sammanträdesdatum 6 oktober 1997

Saniimuitrade

Plats Klubbstugan

Närvarande
Åke Persson
Jan Hansson
Mona Larsson
Ingela Roth
Kaj Johansson
Curt Johansson
Christer Nilsson
Adj Stellan Schager

g 71 Mötets öppnande. Ordföranden hälsade välkommen. Föregående protokoll
upplästes.

g 72 Justeringsmän Åke P ersson och Jan Hansson

g 73 Inkommna skrivelser Påpekande från Miljö-och hälsoskyddsnämnden om att anmälan
om muddring ej anmälts. Har anmälts. Inbjudan till ordförande
konferens. Åke kan ej deltaga. Kallelse till årsmöte 6/12
Göteborgs och Hallands seglarförbund. Inbjudan till fest på HSS
15 november. Sätts upp på anslagstavlan.

g 74 Kassörens rapport Rapporten godkändes.

g 75 Hamnrapport Beslöts att asfaltera mellan brygga 8 och 9, samt väg
en där det är uppgrävt för vattenledning.Kaj fick i upp
drag att kontakta NCC för beställning. Y-bommar till
brygga 8. De flesta båtägare positiva. Arbetsgrupp ut
sågs för att undersöka om fler bryggor kan komma ifråga
för Y-bommar. Arbetsgruppen består av Janne, Stellan,
Kaj, och Rolf Johansson. En första rapport nästa möte.



Begäran om ALU-arbetan: för diverse arbeten, t.ex.
nytt mastskjul, reparation av hammarband till brygga 4 m.m.
Kaj undersöker!

g 76 Seglingsrapport Visst ekonomiskt överskott föreligger efter Spangenberg

g 77 Halvårsmöte 15 november 1997. Bengt Schager inbjuds att prata om
Estoniaförlisningen. Folkets hus hyrs.

$78 Arbetsuppgifter Förslag till arbetsuppgifter för styrelsemedlemmarna.
Presenteras vid nästa möte. Samtliga medlemmar funderar.

g79 Övriga frågor Janne tog upp miljöfrågan. Miljöstation saknas. Ingergerd
%iderström som är miljöansvarig, kontaktas igen.
Försäkringsfrågan togs upp. Bengt Pergler, ej närvarande,
som är .örsäkringsansvarig, redogör för Gss försäkringar
vid nästa möte. Janne tar kontakt med honom. Stellan
önskar köpa ett dokumentskåp. Beviljades.

)80 Tilldelning av hamnplats De medlemmar som hade hamnplats föregående år tilldelas
plats i första hand. Nya medlemmar sätts upp i en kölista
och tilldelas plats enligt senioritetsregel d.v.s. det är med
lemmens inträdesdatum som styr listan.

$81 Nästa möte 3 november 19.00 Klubbstugan.

Vid protokollet

2~a <a
Mona Larsson

Justeras

CP

e Persson Ja Hans son



GRÖ Tvås sEGELsÄ LLsx4P
Samtnanträdesdatum 3 november1997

Sammanträde

Plats Klubbstugan

Närvarande
Åke Persson
Jan Hansson
Mona Larsson
Ingela Roth
Kaj Johansson
Kurt Johansson
Christer Nilsson
Adj Stellan Schager

g 82 Mötets öppnande. Ordföranden hälsade välkommen. Föregående protokoll
upplästes.

g 83 Justeringsmän Åke Persson och Kurt Johansson

g 84 Inkomna skrivelser Inga

$85 Kassörens rapport Ingela gjorde en utförlig redovisning av budgeten.

g 86 Hamnrapport Asfalteringen är utförd. ALU-projekt godkänt av arbetsför
medlingen. Det finns dock inga personer att tillgå just nu.

$ 87 Projektarbete Janne redogjorde för projektgruppens arbete. Janne har besökt
ett antal hamnar, och studerat olika typer av y-bommar.
En undersökning har gjorts i Grötvik, om det är möjligt att
använda y-bommar. Vissa förstärkningar på en del bryggor
måste göras. Annars inget hinder för y-bommar. Offerter är
att invänta. Janne har kontaktat SBU om ett lån till detta.
Positivt svar. Förutsättning~tt protokoll från ett årsmötes
beslut. Styrelsen överens om att arbetsgruppen jobbar vidare
på projektet.
Janne har också haft kontakt med KTH om ett projekt, där
en studerande gör sitt examensarbete om sanddriften i Grötvik
Detta kan möjligen ske sommaren 1998. Styrelsen beslöt att
avsätta en summa pengar för detta.



g 88 Halvårsmöte Program utskickat. Dagordning fastställd.

$89 Arbetsuppgifter Förslag till arbetsuppgifter för styrelsemedlemmarna.
Diskussionen fortsätter nästa möte..

$90 Övriga frågor Inga.

$91 Nästa möte 11 december kl. 18.00 Klubbstugan.

Vid protokollet

Kww~hu ~~
Mona Larsson

Justeras

.+p$$m P~
Åke Persson Kur t Johansson



GNOTVIES SEGELSALLSEAP
Samman&tdesdatum 11 dec 1997

Art

Åke Persson
Ingela Roth
Jan Hansson
Kaj Johansson
Kurt Johansson
Christer Nilsson
Bengt Pergler
Mona Larsson

$ 92 Mötets öppnande Ordföranden hälsade välkommen. Föregående mötesprotokoll upplästes.

$ 93 Justeringsman Kaj Johansson

f 94 lnkomna skrivelser Begäran från Svenska Sjö om namn och adress på vår försäkringskontakt

g 95 Kassörens rapport

g 96 Hamnrapport Alla bojar upptagna. Åke, Stellan och Janne träffar kommunfolk, måndagen
l 5 dec, för att diskutera ev. y-bommar i GSS. Protokoll skrives.
Samhällsföreningen~ngen höjning av arrendet de närmaste S åren

g 97 Nästa möte Extra årsmöte 24 januari 1998. Endast y4ommar diskuteras.

Vid protokollet.

" i0 N ' r 4(V,Ar D r~~

Mona Lasson

&~~c ~
Åke Persson Kaj Jo l rsnsson


